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Hei,

Bjugn SV ønsker å foreslå at det settes av kun 2 mill til fond i budsjettet ,og at de 3 siste millionene som 
skulle settes på fond brukes til å styrke Botngård skole.

Vi ønsker også at det gjennomføres ett temamøte i kommunestyret snarest der fokuset er Botngård skole. 
Der man skal se på løsninger for skolen fremover i samråd med skolens ledelse. Ex . bruk av nedre 
internat, stenge Alf Nebbsgt mellom doktorbakken og Toppen for å utvide og utnytte "Campus-området"- 
også med tanke på den millionen som er satt av til å utbedre skolegården, innføre leksefri skole?, hva 
trengs i fremtiden- hva må vi starte med allerede nå for å kunne møte de kravene?  Osv

Det er nå vi må sette inn støtet for å få den skolen vi ønsker fremover i Bjugn kommune. Vi må snu de 
tendensene undersøkelser viser om at flere unge sliter både psykisk og fysisk. Og vi må stille med en god 
og trygg skole til alle de unge som skal leve og bo i Bjugn i årene som kommer. Vi vet at det blir like mange 
unge som eldre, og den kunnskapen må føre til at vi handler nå.

Ønsker at alle kommunestyrerepresentantene får denne mailen.

Mvh

Mette Mari
Bjugn SV 
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